
Protokół 
z obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 22 września 2006 roku. 
 
 

I. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum Rady. 
Obrady XLI Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 września 2006 r. otworzył o 

godz. 12.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał zebranych.  
Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  

9 Radnych (nieobecni na sali Radni: A. Ciszkowski, J. Jeziorski, T. Kowalczyk, M. Odalski, 
L. Simbierowicz i R. Wasiak) i uznano prawomocność obrad. 
 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
 Burmistrz J. Damasiewicz zaproponowała przeniesienie w pkt XII ppkt 4 projektu 
uchwały w sprawie: zmian i przeniesień w budżecie gminy Halinów do ppkt 1. 
Porządek obrad, wraz z poprawką, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, został 
przyjęty w wyniku głosowania: za – 9, przec. – 0, wstrz. – 0 .  
(nieobecni na sali Radni: A. Ciszkowski, J. Jeziorski, T. Kowalczyk, M. Odalski,  
L. Simbierowicz i R. Wasiak). 
 
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 11.08.2006 r. 
Protokół bez uwag został przyjęty w wyniku głosowania: 
za – 9, przec. – 0, wstrz. – 0 .  
(nieobecni na sali Radni: A. Ciszkowski, J. Jeziorski, T. Kowalczyk, M. Odalski,  
L. Simbierowicz i R. Wasiak). 
 
IV. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w gminie. 
 Komendant Z. Pucelak przedstawił informację na temat stanu bezpieczeństwa w 
gminie Halinów, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 W trakcie wystąpienia na salę przybyła Radna L. Simbierowicz. 
 Pan Komendant poinformował, że współpraca policji z Urzędem oraz placówkami 
oświaty układa się bardzo dobrze oraz podziękował Pani Burmistrz oraz Radzie za 
przeznaczenie 10 tys. zł na zakup radiowozu. 
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o niebezpiecznej jeździe kierowców i 
wypadku śmiertelnym w centrum Halinowa spowodowanym przez mieszkańca gminy 
Halinów. Pani Burmistrz powiedziała, że opracowano projekt stałej organizacji ruchu na 
drodze gminnej - ul. Bema i Dąbrowskiego – z uwzględnieniem dwóch progów zwalniających 
na ul. Bema oraz projekt stałej organizacji ruchu na drodze gminnej - ul. Kolejowa. 
Burmistrz J. Damasiewicz ponowiła apel do Komendanta Powiatowego o monitorowanie 
drogi A2, jak również dróg powiatowych: ul. Warszawskiej w Hipolitowie i ul. Stołecznej w 
Józefinie oraz poprosiła o wysyłanie patroli w okolice szkół. Pani Burmistrz przypomniała, że 
każdego roku przeznaczamy około 200 tys. zł do budżetu Komendy Stołecznej na etaty dla 
policji;  w wyniku rozmów z Komendą Stołeczną został wyremontowany Komisariat Policji 
w Halinowie. W tym roku upłynie termin, na jaki zostało zawarte porozumienie, ale  
wysokość wydatków na bezpieczeństwo powinna zostać utrzymana; środki będą 
przeznaczane na konkretne potrzeby dla naszego Komisariatu, np. dofinansowanie zakupu 
sprzętu, czy dodatkowych dyżurów. 
Pani Burmistrz powiedziała również, że w ubiegłych latach na terenie gminy były oddziały 
prewencji, które z powodu braków kadrowych zostały wycofane przez Komendę Stołeczną.  
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 Pani Burmistrz poinformowała również o planach monitoringu gminy – szczególnie 
miejsc niebezpiecznych (w centrum Halinowa oraz w Okuniewie); w przyszłym roku zostanie 
opracowana koncepcja monitoringu i współpracy z policją. 
Burmistrz J. Damasiewicz stwierdziła, że razem z policją będziemy się starali zwiększyć 
poczucie bezpieczeństwa mieszkańców gminy Halinów. 
 Radny A. Ludwiniak zapytał o liczbę etatów policjantów zatrudnionych na terenie 
gminy. Komendant Z. Pucelak wyjaśnił, że jest zatrudnionych 30 policjantów (jeden etat jest 
wolny), którzy obsługują gminę Halinów oraz gminę Dębe Wielkie. W strukturze 
Komisariatu można wyróżnić ogniowo prewencji (zespół dyżurnych), zespół patrolowo – 
interwencyjny, zespół dzielnicowych i zespół kryminalny. Na czele stoi Komendant, Z-ca 
Komendanta oraz Kierownik ogniwa prewencji. Służba jest pełniona całodobowo. 
 Sołtys Okuniewa M. Wyganowska poprosiła, by dzielnicowy pełnił w Okuniewie 
służbę regularnie. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski powiedział, że w ciągu obecnej kadencji 
często zmieniali się komendanci w Komisariacie Policji w Halinowie, co powodowało 
konieczność podejmowania nowych ustaleń odnośnie bezpieczeństwa na terenie gminy. Pan 
Przewodniczący ma nadzieję, że Komendant Z. Pucelak będzie długo pełnił służbę na terenie 
naszej gminy. Jednocześnie poinformował, że Pan Komendant współpracuje z Urzędem, co 
wyraża się w tym, że przydziela policjantów, którzy asystują przy kontrolach posiadania 
przez mieszkańców umów na wywóz nieczystości stałych i płynnych. 
 Na salę przybył Radny R. Wasiak. 
 Radny H. Foryś zapytał o możliwość ustawienia przed przejazdem kolejowym w 
miejscowości Józefin znaku „STOP”. Komendant Z. Pucelak odpowiedział, że wniosek do 
powiatu w tej sprawie będzie popierał, ale jednocześnie zwrócił uwagę na fakt, że prawo o 
ruchu drogowym wskazuje, że przed przejazdem kolejowym kierowcy powinni się zatrzymać.  
 
 Na zakończenie Komendant Z. Pucelak poprosił zebranych o zgłaszanie problemów na 
bieżąco oraz zaprosił do obejrzenia wyremontowanego Komisariatu Policji w Halinowie. 
  
V. Informacja z przebiegu akcji „Lato w gminie”. 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że co roku jest organizowana na terenie gminy 
Halinów akcja „Lato w gminie”, w ramach której są prowadzone dla dzieci zajęcia w 
szkołach oraz domach kultury. 
 Na salę przybył Radny J. Jeziorski. 
 Pełnomocnik ds. polityki społecznej E. Patoka przedstawiła sprawozdanie z przebiegu 
akcji „Lato w gminie”, która stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 Na pytanie mieszkanki Halinowa I. Petryki o liczbę dzieci, które brały udział w akcji, 
Pełnomocnik E. Patoka odpowiedziała, że 150 dziennie. 
 
VI. Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2006 roku. 
 Skarbnik T. Karwowska szczegółowo przedstawiła sprawozdanie z realizacji budżetu 
gminy za I półrocze z 2006 r. 
 Mieszkanka Halinowa I. Petryka zapytała, jaka jest przyczyna, że na oświatę jest 
przyznawanych najwięcej środków. Skarbnik T. Karwowska odpowiedziała, że w każdym 
roku utrzymanie szkół pochłania najwięcej środków. 
 Radny R. Wasiak zapytał, dlaczego wydatki przeznaczone na oczyszczanie miast i wsi 
wykonano tylko w 28,73% planu, a nie w 50%. Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że jest 
planowane zorganizowanie zbiórki sprzętu RTV i AGD na terenie gminy Halinów i w 
związku z tym potrzebujemy zabezpieczyć środki. Ponadto w wyniku kontroli na wywóz 
nieczystości stałych i płynnych planuje się podpisanie około 60 umów, na podstawie których 
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mieszkańcy będą dokonywali zwrotu środków. Jednak w przypadku, gdy mieszkańcy będą 
opóźniali się z płatnościami, Urząd będzie musi również zabezpieczyć środki na ten cel. 
Pani Burmistrz stwierdziła, że w kwestii oczyszczania gminy zostały podjęte konkretne 
działania – Zakład Komunalny regularnie oczyszcza drogi gminne. Jednocześnie wyjaśniła, 
że gmina nie może ponosić wydatków na sprzątanie terenów prywatnych, gdyż należy to do 
obowiązków właścicieli.  
Koszty będą również ponoszone w związku z odbiorem śmieci z koszy ustawionych na 
terenie gminy.  
Nawiązując do kwestii śmieci wielkogabarytowych  Pani Burmistrz powiedziała, że w 
październiku zostanie zorganizowana akcja w miejscowościach: Cisie, Hipolitów, Halinów i 
Okuniew.  
 Radny J. Papis poprosił o ustawienie kontenerów podczas akcji zbierania śmieci 
wielkogabarytowych w miejscowości Wielgolasu Duchnowskim. Pani Burmistrz 
odpowiedziała, że rozważy tę propozycję oraz stwierdziła, że nad zbiórką musi być 
odpowiedni nadzór, by mieszkańcy nie wyrzucali śmieci komunalnych. 
 Radna L. Simbierowicz poprosiła o sprawdzanie, czy właściciele prywatnych terenów 
nie wyrzucają śmieci ze swoich nieruchomości do lasu. Burmistrz J. Damasiewicz zapewniła, 
że zawsze jest sprawdzane, gdzie właściciel dostarcza śmieci. 
 Mieszkanka Halinowa I. Petryka poinformowała, że na ul. Warszawską w Hipolitowie 
jest nanoszony piach przez samochody i zaproponowała jego uprzątnięcie przez osoby 
pracujące w ramach prac społeczno - użytecznych. Jednocześnie porosiła o zwrócenie się do 
mieszkańców tej ulicy, aby ścinali trawę na swoich posesjach, aby chodnik nie zarastał 
chwastami. 
Burmistrz J. Damasiewicz odpowiedziała, że na podstawie umowy z ZTM mamy obowiązek 
sprzątać przystanek autobusowy w Hipolitowie. Ponieważ na terenie gminy mamy dużo dróg 
powiatowych, a nie posiadamy środków na ich oczyszczanie, w tej sprawie utrzymania 
czystości na tych drogach można się zwrócić do Starostwa Powiatowego. W kwestii 
oczyszczania chodników pani Burmistrz powiedziała, że Urząd może tylko wezwać 
mieszkańców do jego uprzątnięcia. 
Pani Burmistrz powiedziała jednocześnie, że nasza gmina jako jedyna w powiecie realizuje 
program prac społeczno – użytecznych. 
 Radny R. Wasiak powiedział, że podczas posiedzenia Komisji zauważono niskie 
wykonanie wydatków dla Straży Pożarnych i stwierdził, że należy zwrócić uwagę na potrzeby 
straży, aby mogły efektywnie wykonywać własne zadania. Burmistrz J. Damasiewicz 
wyjaśniła, że nie ma zagrożenia, że wydatki zostaną wykonane w pełni. Nie ma również 
zagrożenia, że zabraknie strażom paliwa; remonty są wykonywane na bieżąco. Każda straż 
posiada własną pulę środków na potrzeby remontowe, które będą wykonywane pod koniec 
roku. Z pewnością straże poniosą wydatek w wysokości 10 tys. zł na zakup drzwi 
garażowych.  
 Radny A. Ludwiniak zauważył, że umorzono 4 tys zł podatku i zapytał z czego to 
wynika. Skarbnik T. Karwowska wyjaśniła, że umorzono podatek na wniosek podatnika. W 
przypadku, gdy wniosek nie jest uwzględniany, Pani Burmistrz wyraża zgodę na rozłożenie 
podatku na raty, bądź umorzenie odsetek. 
Na pytanie Radnego A. Ludwiniaka o skalę umorzeń, Burmistrz J. Damasiewicz 
odpowiedziała, że musiałaby sprawdzić te informacje w księgowości, ale na bieżąco jest 
podawana do publicznej wiadomości lista umorzeń. 
 Radny J. Jeziorski stwierdził, że można rozważyć możliwość wynajęcia firmy w celu  
oczyszczania dróg na terenie gminy raz lub dwa razy do roku. Burmistrz J. Damasiewicz 
poinformowała, że obecnie są zbierane oferty firm na wykonywanie tego zadania. 
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Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że na ul. Mickiewicza w Halinowie 
mieszkańcy sami zgarnęli piasek z ulicy, który potem został wywieziony przez pracowników 
Zakładu Komunalnego. 
 Radny T. Jankowski zapytał, czy przy użyciu maszyny były czyszczone krawężniki i 
stwierdził, że ul. Bema nie była czyszczona w tym roku. Z-ca Burmistrza odpowiedział, że 
nie udało się wynająć maszyny; obecnie są zbierane oferty i planuje się podpisanie w 
październiku umowy na oczyszczenie ulic gminnych. 
 Radny B. Janczarek stwierdził, że uprzątnięcie ulic należy do obowiązków jej 
mieszkańców. 
 
VII. Informacja z pracy Burmistrza. 
Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała o: 

- spotkaniu z mieszkańcami ul. Wspólnej w Józefinie w sprawie ewentualnego przejęcia 
drogi na własność gminy, 

- spotkaniu z mieszkańcami Długiej Szlacheckiej w sprawie Ogniska Szkolno – 
Przedszkolnego, 

- spotkaniu z mieszkańcami Konika Nowego na temat problemów wynikających z 
braku miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego; mieszkańcy apelowali 
do Rady o jak najszybsze podjęcie planów; Pani Burmistrz wyjaśniła mieszkańcom, że 
jest planowane podjęcie nowej ustawy o planowaniu przestrzennym, na podstawie 
której będzie łatwiejsza procedura uchwalenia oraz zmian w planie; w przyszłej 
kadencji z pewnością priorytetem będzie zmiana planów zagospodarowania 
przestrzennego, 

- spotkaniu z Dyrektorem Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Okuniewie oraz 
Komendantem Komisariatu Policji w Halinowie na temat dewastacji budynku szkoły, 

- przejęciu drogi w Józefinie (biegnącej niedaleko Klubu Rolnika), która łączy 
Hipolitów i Józefin, 

- spotkaniu z udziałem Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz z 
Dyrektorem Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych z Otwocka w 
sprawie konserwacji rzeki Długiej, podczas którego zwrócono uwagę na wylewanie 
rzeki przy ul. Cichej w Halinowie oraz ul. Rynek i ul. Szkolnej w Okuniewie; 
Dyrektor WZMiUW stwierdził, ze nie posiada środków na konserwację rzeki Długiej; 
zadeklarowano, że jeżeli WZMiUW opracuje plan konserwacji tej rzeki, to gmina 
będzie partycypowała w kosztach wykonywania tych zadań; Pani Burmistrz 
poinformowała również, że podczas spotkania okazało się, że MZWiUW posiada 
jedynie pozwolenia wodnoprawne od dwóch podmiotów: oczyszczalni ścieków oraz 
Polskiego Związku Wędkarskiego; nie ma natomiast pozwoleń prywatnych 
przedsiębiorców; jest nadzieja, że z opłat ponoszonych przez podmioty za korzystanie 
z rzeki będzie można wykonywać jej konserwację; w wyniku spotkania postanowiono: 
opracować plan, na podstawie którego będzie można podjąć odpowiednie działania, 
jak również dokonać wizji lokalnej rzeki z udziałem przedstawicieli Urzędu oraz 
Zarządu Melioracji w celu ustalenia nielegalnych miejsc zrzutu ścieków do rzeki, 

Na salę przybył Radny A. Ciszkowski. 
- uroczystości w dn. 17.09. br. z okazji 67. rocznicy wybuchu II Wojny Światowej, 

która została rozpoczęta Mszą w Kościele w Długiej Kościelnej, a w  której 
uczestniczyli m.in. kombatanci; po Mszy złożono kwiaty pod Pomnikiem Nieznanego 
Żołnierza, 

- udziale w Kongresie Gmin Wiejskich, które dotyczyło m.in. sytuacji w oświacie; 
podczas spotkania stwierdzono brak standardów oświatowych, które by pozwoliły na 
prawidłowe i czytelne naliczanie subwencji; Pani Burmistrz poinformowała, że z 
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budżetu gminy dopłacamy 1,5 mln zł powyżej poziomu subwencji; w ubiegłym roku 
subwencja nie wystarczyła nawet na wynagrodzenia dla nauczycieli; wystąpiono 
również o opracowanie standardów pomocy społecznej,  

- uzyskaniu środków na program wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży 
w gminie Halinów, w ramach którego są prowadzone zajęcia min.: z języka 
angielskiego, plastyczne, sportowe, gimnastyka korekcyjna, basen, wyjazdy do teatru, 
koła muzyczne, teatralne, wyrównawcze, logopedyczne, taneczne oraz matematyczne; 
środki w 50% są pokrywane przez MEN, a w 50% przez gminę; zostały podpisane 43 
umowy z nauczycielami, którzy ten program realizują, 

Na salę przybyła Radna T. Kowalczyk. 
- ogłoszeniu przetargu na dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół, które jest 

zadaniem gminy; dotychczasowy miesięczny koszt dowozu dzieci wynosił około 
1.000 zł; obecnie cena z przetargu wynosi 1.150 zł miesięcznie z powodu wzrostu 
kosztów paliwa, 

- przeprowadzeniu naboru na stanowisko referenta ds. księgowości podatkowej i 
wymiaru podatku, w związku ze zmianą pracy dotychczasowego pracownika, 

- przygotowaniach do wprowadzenia podpisu elektronicznego; pierwotnie wymóg 
ustawowy jego wprowadzenia wyznaczono do sierpnia br., ale przełożono go na 2008 
r.; nasza gmina zamierza jednak wcześniej wdrożyć podpis elektroniczny, dzięki 
czemu duże firmy będą mogły załatwiać sprawy w Urzędzie drogą elektroniczną, 

- problemie suszy – do Komisji, która szacowała straty w dniach od 26.07. br. do 28.08. 
br., wpłynęło 60 wniosków rolników (58 z nich zostało zatwierdzonych przez 
Wojewodę); wysokość strat wyceniono na 279.680,00 zł; rolnicy poszkodowani w 
wyniku suszy mogą ubiegać się o kredyty preferencyjne w Banku Spółdzielczym w 
Halinowie; ponadto mogą oni otrzymać po 500,00 zł (w przypadku gospodarstwa o 
pow. do 5 ha) oraz po 1.000,00 zł (w przypadku gospodarstwa powyżej 5 ha); 
warunkami niezbędnymi do otrzymania pomocy są: opłacanie przez jednego członka 
rodziny składki KRUS oraz posiadanie protokołu strat poniesionych w wyniku suszy; 
istnieje również możliwość otrzymania części zwrotu kosztów zakupu 
kwalifikowanego materiału siewnego, 

- konferencji samorządów na temat ustroju metropolitarnego, podczas której 
postanowiono, że należy dążyć do ustanowienia metropolii warszawskiej; Poseł C. 
Mroczek zajmuje się tą sprawą, 

- pikniku w Michałowie –w Filii Domu Kultury w Okuniewie z udziałem mieszkańców 
zorganizowanym przez Dyrektora P. Siłę, 

- dwudniowym seminarium w naszym Urzędzie na temat przeciwdziałaniu przemocy w 
rodzinie, na które zostali zaproszeni: panie z Centrum Praw Kobiet, członkowie 
Komisji Antyalkoholowych z Halinowa oraz Dębego, kuratorzy sądowi, policjanci, 
pedagodzy szkolni, pielęgniarki środowiskowe; podczas spotkania omawiano sposoby 
pomocy osobom dotkniętym tym problemem oraz podjęto próbę stworzenia 
ogólnogminnej koalicji na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie, 

- podjęciu zarządzeń w sprawach: zmian i przeniesień w budżecie, informacji o 
przebiegu wykonania budżetu gminy Halinów za pierwsze półrocze 2006 roku, 
powołania pełnomocnika ds. wyborów, którym została Pani D. Iliaszuk. 

 
 Sołtys Okuniewa M. Wyganowska podziękowała Burmistrz J. Damasiewicz za 
zorganizowanie rozmowy w sprawie konserwacji rzeki Długiej i powiedziała, że ma nadzieję, 
że będą na niej wykonywane prace. 
 Doradca Rolny G. Dowjat podziękowała Pani Burmistrz za dofinansowanie autokaru 
na wyjazd rolników na Międzynarodowe Dni Doradztwa Rolnego w dniu 10.09. br. 
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Z-ca Burmistrza M. Chibowski poinformował o: 

- kontynuowaniu prac III etapu (ostatniego) modernizacji i rozbudowy oczyszczalni 
ścieków w Dł. Kościelnej; obecnie są wykonywane roboty wykończeniowe, elewacje 
budynków, reaktorów, przykrycia oraz drogi i chodniki; Pan Burmistrz przypomniał, 
że w sierpniu oczyszczalnia rozpoczęła pracę według nowej technologii i 
zapowiedział, że wkrótce mieszkańcy będą mogli obejrzeć cały obiekt,  

- pracach na budowie kanalizacji sanitarnej w systemie podciśnieniowym w 
miejscowościach: Hipolitów i Józefin; zaawansowanie prac wynosi ok. 80 %; obecnie 
wykonywany jest kolektor w ul. Hipolitowskiej, 

- przeprowadzeniu w dniach od 12. do 20. 09. 2006 roku (po raz trzeci w tym roku) 
remontów cząstkowych ubytków w drogach asfaltowych na terenie gminy,  

- pracach przy budowie boiska sportowego w Dł. Kościelnej; uzupełniono ziemię, 
zniwelowano płytę oraz umieszczono w płycie rury PE, które doprowadzają wodę do 
zraszaczy,  

- przeprowadzeniu w dniu  08.09. br. (po raz drugi w tym roku) przetargu na budowę 
sieci wodociągowej w miejscowościach: Wielgolas Brzeziński, Cisie (północna strona 
torów), Wielgolas Brzeziński (przejście pod torami PKP), Grabina; wyłoniono 
wykonawcę firmę SANBUD (pierwszy przetarg unieważniono z powodu braku ofert), 

- przeprowadzeniu w dniu 01.09. br. przetargu na wykonanie modernizacji drogi nr 111 
w Wielgolesie Duchnowskim; na wykonawcę wybrano konsorcjum SKR Halinów – 
Usługi Transportowe Mieczysław Piotrkowicz,  

- unieważnieniu w dniu 14. 09. br. przetargu na budowę oświetlenia na terenie gminy 
Halinów, ponieważ cztery złożone oferty nie spełniły wymagań Specyfikacji Istotnych 
Warunków Zamówienia; na wykonanie tego zadania ogłoszono nowy przetarg; 
otwarcie ofert nastąpi w dniu 29.09. br., 

- unieważnieniu w dniu 15. 09. br. (z powodu braku ofert) przetargu na remont dachu 
budynku przedszkola w Halinowie oraz przystosowanie Szkoły Podstawowej w 
Chobocie dla osób niepełnosprawnych (50% środków pozyskaliśmy od Urzędu 
Marszałkowskiego); w związku z powyższym ogłoszono nowy przetarg, którego 
rozstrzygnięcie nastąpi 27. 09. br., 

- podpisaniu w dniu 15. 09. br. umowy z Pracownią Projektową Inżynierii Sanitarnej 
„TECHNO-WOD” na wykonanie Koncepcji Zwodociągowania Gminy Halinów; 
wykonanie przedmiotu zamówienia jest przewidywane na 15. 11. br., 

- podpisaniu w dniu 21. 09. umowy z firmą „Projektowanie i Nadzory Jacek  
Tomaszewski” na wykonanie projektu instalacji centralnego ogrzewania z kotłownią 
w budynku w Michałowie – Filia Domu Kultury w Okuniewie; termin realizacji 
projektu został przewidziany na 31.10.br., 

- przeprowadzeniu w dniu 21. 09. br. przetargu na remont w budynkach komunalnych 
na terenie gminy; do wykonaniu przedmiotu zamówienia wybrano firmę remontowo-
budowlaną „COLBI” z Sulejówka., 

- koszeniu i sprzątaniu poboczy przez pracowników Zakładu Komunalnego; od dzisiaj 
zostaną rozpoczęte prace przy równaniu dróg gruntowych przy użyciu równiarki, 

- posprzątaniu worków ze śmieciami podczas akcji „Sprzątanie Świata”, która została  
zorganizowana przez szkoły; zebrano około 12-15 ton śmieci. 

 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski nawiązując do zgłoszonej na poprzedniej 
sesji propozycji Radnego A. Ciszkowskiego dotyczącej zorganizowania spotkania w sprawie 
budowy hali sportowej w Halinowie wyjaśnił, że na razie nie będzie go organizował, gdyż 



 7 

sprawy są w toku. Burmistrz J. Damasiewicz będzie występowała do Ministerstwa Sportu o 
dofinansowanie w wysokości 50% budowy hali sportowej.  
 Na pytanie Radnego G. Jerzaka o kwotę, na jaką opiewał przetarg na budowę sieci 
wodociągowej, Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że na 209 tys. zł. 
Radny G. Jerzak zapytał, czy w ogłoszonym w dn. 08.09. br. przetargu nie powinna być 
zamieszczona również budowa sieci wodociągowej w Michałowie. Z-ca Burmistrza 
odpowiedział, że na razie nie będziemy ogłaszać przetargu na budowę sieci wodociągowej w 
Michałowie, ponieważ występują problemy z uzyskaniem stosownych pozwoleń na budowę 
oraz ewentualne problemy z przystąpieniem firm do przetargu. Natomiast nie ma żadnych 
zagrożeń finansowych, które by spowodowały, że inwestycja nie zostanie zrealizowana. 
 Radny G. Jerzak stwierdził, że na budowę sieci wodociągowej w Michałowie 
uzyskano wszystkie pozwolenia, inwestycja została rozpoczęta i zapytał dlaczego nie zostało 
dołączona do ogłoszonego przetargu w dn. 08.09. br.; w tym roku planowano przeznaczyć 30 
tys. zł na budowę wodociągu. Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że jeśli zostanie 
ogłoszony przetarg i zgłosi się wykonawca, to budowa wodociągu w Michalowie zostanie 
zrealizowana. Nie jest prawdą, że jest to jedyny odcinek gotowy. Ze względu na przepisy 
ustawy o zamówieniach publicznych była konieczność podzielenia tego zadania na dwie pule, 
aby wykonać go w trybie przewidzianym dla inwestycji do 240 tys. zł. Nie ma zagrożenia 
finansowego, że inwestycja nie zostanie wykonana. 
 Mieszkanka ul. Chrobrego w Wielgolesie Brzezińskim Pani Abramowicz zapytała, czy 
w tym roku zostanie wybudowany wodociąg w ul. Chrobrego. Z-ca Burmistrza M. Chibowski 
odpowiedział, że w projekcie uchwały, która będzie podejmowana podczas sesji ta inwestycja 
zostanie dodana do WPI. 
 Radna L. Simbierowicz zapytała o budowę wodociągu w ul. Warszawskiej w Długiej 
Szlacheckiej. Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że w tym roku nie jest ona 
możliwa, gdyż w WPI nie zaplanowano tej inwestycji; natomiast jeszcze w tym roku 
planujemy zlecić wykonanie projektu budowy wodociągu w ul. Warszawskiej. 
 Radny S. Wieczorek zapytał, jaka jest przyczyna unieważnienia przetargu na budowę 
oświetlenia oraz ile wpłynęło ofert na ogłoszenie nowego przetargu. Z-ca Burmistrza M. 
Chibowski odpowiedział, że żadna z ofert nie spełniała wymogów. Natomiast nie pojawiły się 
ofert na nowy przetarg; z praktyki można wnioskować, że wpłyną w ostatnim terminie; 
zainteresowani mają wgląd do dokumentacji przetargowej. 
 Radny S. Wieczorek zapytał, jaki zakres robót miał wpływ na unieważnienie 
przetargu. Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że żadna z ofert nie spełniała 
wymogów. 
 Radny M. Sukiennik poinformował, że na ul. Hipolitowskiej przy wjeździe z drogi A2 
na ul. Warszawską w Hipolitowie jest wyrwa. Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, 
że sprawa została już zgłoszona do Zarządu Dróg Krajowych. 
 Radny J. Papis zapytał o budowę chodnika przy szkole w Brzezinach. Z-ca Burmistrza 
odpowiedział, że chociaż projektant wykonał projekt zgodnie według ustaleń  z Zarządem 
Dróg Wojewódzkich, nowy kierownik ZDW nakazał zmianę projektu. Obecnie projektant 
dokonuje zmiany projektu; mamy nadzieję, że przed zimą chodnik zostanie wykonany. 
 Radny J. Jeziorski zapytał, kto powinien ponosić koszty związane ze zmianą 
projektów. Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że jeśli gmina nie poniesie kosztów 
nie będzie możliwa budowa chodnika przy tej drodze. 
 
VIII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 Mieszkaniec Halinowa T. Michalak, który przedstawił swój problem podczas 
poprzedniej sesji powiedział, że nadal nie zamontowano „chwytacza” do piłek i stwierdził, że 
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wystąpi do sądu o uzyskanie odszkodowania za zniszczenia spowodowane przez młodzież, 
która gra w piłkę nożną na terenie boiska przy Domu Kultury w Halinowie. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odpowiedział, że prosił dyrektora Domu Kultury o 
zakup zabezpieczenia, a nawiązując do pisma Pana Michalak z dnia 20.09. 2006 r. wyjaśnił, 
że nie jest prawdą, że boisko zostało wybudowane w 2003 r., gdyż powstało w 1985 r. 
 Z-ca Burmistrza M. Chibowski poinformował, że Dyrektor Domu Kultury w 
Halinowie A. Żbik dokonał zakupu dodatkowej siatki zabezpieczającej, która w przyszłym 
tygodniu zostanie zamontowana. Zostanie również zorganizowane spotkanie w sprawie 
zabezpieczenia terenu. Natomiast w kwestii odszkodowania Pan Burmistrz wyjaśnił, że Urząd 
nie ma podstawy prawnej do jego wypłacenia – nie ma dokumentu stwierdzającego winę 
Urzędu. 
 Radny T. Jankowski stwierdził, że nie rozumie, dlaczego Urząd nie może załatwić 
sprawy i mieszkaniec musi składać skargę do sądu. Boisko powinno być ubezpieczone, aby 
ubezpieczyciel mógł wypłacić odszkodowanie za wyrządzoną szkodę. Skoro teren nie został 
ubezpieczony, Urząd powinien wypłacić odszkodowanie. 
 Radny R. Wasiak powiedział, że sprawę powinno się załatwić polubownie, aby nie 
ponosić dużo wyższych kosztów. 
 Radny J. Jeziorski zapytał o koncepcje zwodociągowania gminy; podziękował za 
naprawę dróg gminnych oraz poprosił o wyrównanie wyrw na ul. 1 Maja w Okuniewie. 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że pod koniec października koncepcja 
zwodociągowania gminy powinna być już gotowa. W kwestii dróg pan Burmistrz 
poinformował, że w kolejnych latach stan dróg powinien być coraz lepszy, natomiast w 
sprawie wyrw wyjaśnił, że powstają one, gdy na drodze są różnice pomiędzy położonymi 
materiałami; przy łączeniu drogi gruntowej z asfaltowa jest to w zasadzie nieuniknione. 
 Radna L. Simbierowicz poprosiła o umieszczenie krawężników przy ulicy Willowej 
oraz ulicy Wiosennej w Długiej Szlacheckiej. 
 Sołtys Żwirówki B. Miros prosiła o nawiezienie ziemi na drogę przy Krzyżu oraz 
zapytała kiedy zostanie położony asfalt na odcinku drogi Cisie – Olesin. Z-ca Burmistrza M. 
Chibowski odpowiedział, że w WPI nie zamieszczono tej inwestycji.  
Radny S. Wieczorek powiedział, że tę inwestycję zgłaszał do wpisania do WPI. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poprosił Z-cę Burmistrza o sprawdzenie, czy 
omawiana inwestycja została zawarta w WPI. 
 Mieszkanka Wielgolasu Brzezińskiego poprosiła o systematyczne koszenie zarośli 
oraz o wykonanie oświetlenia przy ul. Skrajnej. Z-ca Burmistrza M. Chibowski powiedział, 
że sprawdzi czyją własnością jest ten teren. 
 Radny B. Janczarek zgłosił brak oświetlenia przy ul. Stanisławowskiej w Okuniewie  
przy Ośrodku Zdrowia oraz porosił o wycięcie gałęzi rosnących w linii oświetlenia przy ul. 
Warszawskiej w Okuniewie. 
 Radny G. Jerzak wskazał na potrzebę wybudowania przepustu przy boisku w 
Michałowie oraz poprosił o umieszczenie kontenerów na śmieci wielkogabarytowe w 
Michałowie. Nawiązując do budowy hali sportowej powiedział, że z informacji 
zamieszczonych na stronie internetowej Ministerstwa Sportu wynika, że od ubiegłego roku 
istniała możliwość pozyskania środków na budowę tej inwestycji, której koszty w 60% 
zostałby pokryty przez Ministerstwo Sportu i zapytał dlaczego urzędnicy wcześniej nie 
zainteresowali się tym programem.  
Z-ca Burmistrza M. Chibowski przypomniał, że do września ubiegłego roku (do kiedy był 
termin składania wniosku do MENiS) jeszcze nie planowaliśmy wybudowania hali. 
Dołożyliśmy należytej staranności, aby sprawdzić wszystkie źródła finansowania, które 
moglibyśmy wykorzystać. Pan Burmistrz poinformował również, że nastąpiła zmiana w 
interpretacji przepisów – okazało się, że na terenie naszej gminy nie ma hali 
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pełnowymiarowej. W Urzędzie Marszałkowskim poinformowano nas, że jeśli z zewnątrz hala 
posiada wymiary 12/24 m, to jest ona pełnowymiarowa i nie ma możliwości wystąpienia o 
pozyskanie środków. W tym roku okazało się, że wymiary należy liczyć wewnątrz i w 
związku z tym możemy ubiegać się o środki; w zeszłym roku takiej możliwości nie było. 
 Radny R. Wasiak zapytał, czy odpowiedź dotyczącą wielkości hali uzyskano ustnie 
czy pisemnie. Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że stwierdzono, że jeśli dostaliśmy 
jedno dofinansowanie szkoły na terenie gminy, to nie możemy ubiegać się o dofinansowanie 
budowy hali w 50%. Ponieważ otrzymaliśmy dofinansowanie budowy hali przy szkole w 
Brzezinach, mogliśmy ubiegać się jedynie o dofinansowanie w 30%. Dopiero drugim 
elementem było kryterium wysokości ścian. W związku z tym, że nie spełnialiśmy kryterium 
pierwszego, nie pytaliśmy o ściany konstrukcyjne. Obecnie odpowiedź dotycząca wysokości 
ścian była ustna, ale wniosek na budowę hali został przyjęty. 
 Radny R. Wasiak stwierdził, że gdybyśmy od początku załatwiali sprawę pisemnie, to 
moglibyśmy w ciągu 4 lat wybudować halę.  Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że 
działania dotyczące budowy hali można było rozpocząć dopiero od zapisania tej inwestycji w 
budżecie oraz WPI. 
 Radny G. Jerzak zapytał o plany rozbudowy hali przy ZS w Halinowie. Burmistrz J. 
Damasiewicz wyjaśniła, że okazało się, że nawet gdyby hala została rozbudowana, nadal nie 
byłaby wystarczająca dla potrzeb dzieci i młodzieży. 
 
IX. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej R. Wasiak powiedział, że w dniu 19.09. br. 
Komisja omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu po 6 miesiącach i stwierdził, że 
obecność Pani Burmistrz oraz Z-cy Burmistrza usprawniłaby prace Komisji.  
Komisja podjęła wniosek zgłoszony przez Radnego J. Jeziorskiego o dofinansowanie w br. 
Straży Pożarnych w wysokości 20 tys. zł dla każdej Straży w celu uzupełnienia sprzętu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i 
Bezpieczeństwa M. Sukiennik poinformował, że w dniu 20.09. br. Komendant Komisariatu 
Policji w Halinowie przedstawił informację na temat bezpieczeństwa na terenie gminy; w 
dyskusji dyrektorzy szkół poprosili o patrole policji w placówkach oświatowych. Ponadto 
omówiono wyniki egzaminów klas szóstych szkół podstawowych oraz klas trzecich 
gimnazjum. Wyniki egzaminów klas szóstych szkół podstawowych wypadły poniżej średniej 
krajowej; jedynie w Cisiu były wysokie. Wyniki egzaminów w gimnazjum w Halinowie 
wypadły bardzo dobrze; szkoła zajęła piąte miejsce w Powiecie Mińskim. 
W związku z tym Komisja postanowiła skierować wniosek do Pani Burmistrz o przyznanie 
nagrody Burmistrza dla: Pani Urszuli Zalewskiej – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Cisiu 
oraz Pani Teresy Rynkiewicz – Dyrektora Zespołu Szkół w Halinowie.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zauważył, że w rankingu gimnazjów w powiecie trzy 
pierwsze miejsca zajęły szkoły niepubliczne, czyli spośród szkół publicznych gimnazjum w 
Halinowie zajęło drugie miejsce. 
 Radny J. Papis stwierdził, że stale są podnoszone kwalifikacje nauczycieli, a poziom 
nauki spada i powiedział, że być może jest to wynikiem braku konsekwencji w 
egzekwowaniu programów. Szkoła Podstawowa w Brzezinach dotychczas była w czołówce w 
rankingach, a w tym roku wyniki wypadły słabo. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że chociaż wyniki klas szóstych nas nie satysfakcjonują 
i nie możemy wchodzić w kompetencje Kuratorium Oświaty, to opracowano program 
wyrównywania szans, w ramach których dyrektorzy zdecydowali o rodzaju prowadzonych 
zajęć; ponadto każdy z dyrektorów został zobowiązany do opracowania programu 
naprawczego, który będzie realizowany w br.; nauczyciele będą rozliczani z realizacji tych 
programów. 
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 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa A. Ciszkowski 
wyjaśnił, że podczas posiedzenia w dniu 20 września br. zorganizowano spotkanie z 
przedstawicielami WODR i ARiMR. Przewodniczący Komisji A. Ciszkowski podziękował 
Pani Burmistrz za zrealizowanie dwóch wniosków Komisji tj. zorganizowanie spotkania z 
WZMiUW dotyczące oczyszczania rzeki Długiej oraz ustawienie koszy na śmieci na terenie 
gminy. 
 
X. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że do Rady wpływają pisma o 
zmianę przeznaczenia gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego, 
które są do wglądu dla zainteresowanych. 
 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał następujące pisma: 
- z dn. 01.09. br. w sprawie nagrodzenia dzieci w konkursie kampanii „Zachowaj Trzeźwy 

Umysł” pod patronatem Ministra Edukacji Narodowej i Ministra Sportu, 
- Pani Edyty Szmit z dn. 03.09. br. w sprawie przeprowadzenia wcześniejszych wyborów 

na stanowisko Sołtysa Krzewiny, w związku ze zmianą miejsca jej zamieszkania . 
 
XI. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Radni Powiatowi nie przybyli na sesję. 
 

O godz. 15.55 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski ogłosił dwudziestominutową 
przerwę. 
 
XII. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
/1/ zmian w budżecie gminy Halinów na rok 2006; 
 Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 
autopoprawki polegające m.in. na dodaniu do planu wydatków zadania inwestycyjnego pn. 
„Projekt i wykonanie instalacji CO w Domu Kultury w Okuniewie – Filia Michałów” w 
wysokości 20.000,00 zł oraz na przyznaniu dotacji podmiotowej dla Domu Kultury w 
Halinowie w kwocie 10.000,00 zł. Plan dotacji  dla gminnych instytucji kultury na 2006 rok 
wynosi: Dom Kultury w Halinowie -150.000,00 zł, Dom Kultury w Okuniewie – 200.000,00 
zł oraz Biblioteka Publiczna w Halinowie – 160.000,00 zł. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawkami -głosowano: za –13, przec.– 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radni: J. Papis i M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/2/ wprowadzenia zmian w treści Wieloletniego Planu Inwestycyjnego gminy Halinów na 
lata 2005-2013 przyjętego uchwałą Nr XXXII/350/05 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
16 września 2005 roku; 
 Z-ca Burmistrza M. Chibowski wniósł autopoprawki polegające na dodaniu zadania: 
„Projekt i wykonanie c.o. w budynku w Michałowie Filia Domu Kultury w Okuniewie” w 
wysokości 20 tys. zł oraz na zastąpieniu w pkt 3 w układzie tabelarycznym liczb: „3,3” 
liczbami: „33”. 
Jednocześnie Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że w związku z tym, że Starostwo Powiatowe nie 
otrzymało środków na budowę ul. Okuniewskiej, proponuje się aby środki przeznaczone na 
budowę chodnika przy ul. Okuniewskiej przeznaczono w części na budowę chodnika przy ul. 
Jana Pawła II w Halinowie (na odcinku od ul. Bema do ul. Okuniewskiej) w wysokości 33 
tys. zł. 
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 Radny S. Wieczorek zwrócił uwagę na fakt, że choć prosił o wpisanie do WPI na rok 
2007 inwestycji budowy nakładki asfaltowej na odcinku Cisie – Olesin, to tej inwestycji nie 
zamieszczono w WPI. Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że ta inwestycja została 
wpisana do listy zadań wyspecjalizowanych, natomiast nie zapisano jej w założeniach 
finansowo – rzeczowych. 
 Radny S. Wieczorek poprosił o wpisanie tej inwestycji do WPI w zakresie rzeczowym 
i finansowym na rok 2007. 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski zaproponował wprowadzenie wniosku Radnego S. Wieczorka 
na przyszłą sesję, w związku z potrzebą przygotowania zmian do WPI. 
  
 Radny S. Wieczorek postawił wniosek formalny, aby na przyszłej sesji wprowadzono 
projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 
która będzie  polegała na dodaniu zadania budowy nakładki asfaltowej na drodze transportu 
rolnego Cisie – Olesin, w 2007 roku w wysokości 240 tys. zł. 
 
Za przyjęciem wniosku formalnego Radnego S. Wieczorka głosowano:  
za –14, przec. – 0, wstrz. – 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Odalski) 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawkami -głosowano: za –14, przec.– 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/3/ udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi powiatu mińskiego; 
 Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że na podstawie tej uchwały gmina Halinów 
udzieli pomocy rzeczowej na opracowanie projektu przebudowy ulicy Jana Pawła II w 
Halinowie. 
 Radny A. Ciszkowski zapytał, czy projekt będzie przewidywał modernizację drogi.  
Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że projekt będzie przewidywał wykonanie 
odwodnienia, chodnika oraz budowę drogi. 
 Na pytanie Radnego A. Ciszkowskiego, czy droga zostanie wykonana z kostki 
brukowej, Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że tego nie wie, gdyż opracowanie 
projektu zależy od projektanta. 
 Radny A. Ciszkowski zapytał, czy można złożyć wniosek o wykonanie odcinka ul. 
Jana Pawła II z kostki brukowej oraz na czym będzie polegał projekt modernizacji. Z-ca 
Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że określi to projektant; my nie możemy narzucić 
pewnych rozwiązań zwłaszcza, że omawiana droga jest drogą powiatową. Chcemy, aby został 
wykonany chodnik chociaż po jednej stronie jezdni. 
 Radny B. Janczarek zauważył, że Starostwo nie wykonało budowy ul. Okuniewskiej. 
Z-ca Burmistrza M. Chibowski odpowiedział, że nie wynika to ze złej woli Powiatu, ale z 
powodu nie przyznania środków ZPORR na budowę tej inwestycji. Pan Burmistrz zauważył, 
że w porównaniu z innymi gminami, powiat wykonał na naszym terenie dużo inwestycji. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –14, przec.– 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
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/4/ udzielenia dotacji Parafii Rzymsko - Katolickiej pw. Świętej Anny w Długiej 
Kościelnej z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorskich przy 
zabytkowej dzwonnicy; 
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że podjęcie uchwały pozwoli na 
sporządzenie projektu na wykonanie prac restauratorskich i konserwatorskich zabytkowej 
dzwonnicy w Długiej Kościelnej, na podstawie którego będzie możliwość pozyskania na jego 
realizację dodatkowych środków z zewnątrz, np. z Ministerstwa Kultury. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –14, przec.– 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ zmiany uchwały Nr XVI/127/01 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 21 grudnia 2001 
roku w sprawie: ustalenia ramowych godzin otwarcia placówek handlu detalicznego 
zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych; 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że w związku z pismem jednego z mieszkańców 
proponuje się, aby placówki handlu detalicznego były otwarte od godz. 5.00 do godz. 21.00. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –14, przec.– 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ sprostowania błędu w uchwale Nr XVIII/200/04 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
16 kwietnia 2004 roku w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Hipolitów, gmina Halinów; 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że w poprzednim planie widniał na działce 
jednego z mieszkańców teren przeznaczony pod przemysł i usługi. Mieszkaniec otrzymał 
pozwolenie na budowę hali, ale nie może prowadzić działalności gospodarczej, gdyż w 
nowym planie na jego działkę naniesiono zabudowę usługową z budynkiem mieszkalnym. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –14, przec.– 0, wstrz. – 0. 
(nieobecni na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/7/ sprostowania błędu w uchwale Nr XXXIII/192/02 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 
24 czerwca 2002 roku w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Brzeziny, gmina Halinów; 
 Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że w planie zagospodarowania przestrzennego na 
rysunku oznaczono obszar symbolem LS, natomiast w tekście uchwały brakuje do niego 
zapisu. 
 Radny J. Jeziorski powiedział, że w planie zagospodarowania przestrzennego 
Okuniewa ustanowiono od lasu granicę 10 m, pomimo że zwracano uwagę projektantowi, że 
odległość powinna wynosić 20 m. Radny powiedział, że już wcześniej zgłaszał ten problem, 
ale dotychczas błędu nie sprostowano. Z-ca Burmistrza M. Chibowski wyjaśnił, że w uchwale 
dotyczącej sprostowania błędu w planie zagospodarowania przestrzennego Okuniewa trudno 
byłoby udowodnić powstanie błędu. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że o błędach dowiadujemy się w 
trakcie załatwiania spraw przez mieszkańców. 
  
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za –14, przec.– 0, wstrz. – 0. 
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(nieobecni na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/8/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów; 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Krzemowa ulicy położonej we wsi Cisie, 
gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów; 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Magnolii ulicy położonej we wsi Długa 
Kościelna, gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/10/ nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów. 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy  Kazimierza Wielkiego ulicy położonej we 
wsi Wielgolasu Brzeziński, gmina Halinów, głosowano: za – 14, przec. – 0, wstrz.- 0. 
(nieobecny na sali Radny: M. Odalski). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XIII. Zakończenie obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
17.00 dokonał zamknięcia obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
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LATO 2006 W GMINIE HALINÓW 
 
Dzieci i młodzież wypoczywająca na terenie naszej gminy mogła uczestniczyć w ciekawych formach 

spędzania czasu wolnego zorganizowanych w różnych miejscowościach: 
CISIE 
W Szkole Podstawowej w Cisiu w dniach 3 – 14 lipca 2006 r. zorganizowano zajęcia sportowo-

rekreacyjne dla dzieci przebywających na wakacjach w tej miejscowości. Grupa 9-14 osobowa 
uczestniczyła w grach i zabawach sportowych: zabawy ze skakanką, piłka nożna, zabawy ruchowe na 
piasku, „dwa ognie”, pokonywanie torów przeszkód, turniej gry w badmintona z dyplomami itp. 
Zorganizowano także zajęcia plastyczne i komputerowe. Dzieci uczestniczyły w wyprawie na jagody do 
lasu. Bardzo podobały im się zajęcia kulinarne, podczas których uczyły się przygotowywać jagodzianki i 
pizzę. Zainteresowaniem cieszyły się także zajęcia na basenie w Integracyjnym Centrum Sportu i 
Rekreacji w Józefowie, podczas których dzieci wzięły udział w akcji profilaktycznej „Bezpieczny skok 
do wody”.  

CHOBOT 
W Szkole Podstawowej w Chobocie przez pierwsze dwa tygodnie lipca, we wtorki, środy i czwartki 

odbywały się zajęcia sportowo-rekreacyjne dla 10-22 osobowej grupy dzieci przebywającej na 
wakacjach w tej miejscowości. Dzieci uczestniczyły w grach i zabawach sportowych: piłka nożna, piłka 
siatkowa, tenis ziemny i stołowy, „dwa ognie”, rzuty piłką lekarską, „hola-hop”, badminton, zabawy na 
placu zabaw. W wymienionych kategoriach sportowych zorganizowano zawody, które zakończyły się 
wręczeniem pamiątkowych dyplomów. Dzieci wybrały się również na wycieczkę do lasu na jagody, a 
także na wycieczkę rowerową trasą Chobot-Halinów-Budziska-Michałów-Kąty Goździejewskie-Chobot. 
Po drodze odpoczęły przy stawach rybnych w Halinowie. Największym zainteresowaniem cieszyły się 
wyjazdy na zajęcia na basenie w Integracyjnym Centrum Sportu i Rekreacji w Józefowie. 

OKUNIEW 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Okuniewie  od 10 lipca do 11 sierpnia 2006 r. prowadził atrakcyjny 

program zajęć  dla dzieci wypoczywających w Okuniewie. Odbyły się gry i zabawy sportowe, turnieje 
kometki par mieszanych, mini piłki siatkowej, turniej warcabowy, konkurs rzutów do kosza zakończone 
rozdaniem dyplomów. Wielkim powodzeniem cieszyła się nauka strzelania z wiatrówki połączona z 
turniejem strzeleckim. Bardzo atrakcyjne okazały się wyjazdy na nad Zalew Zegrzyński do miejscowości 
Nieporęt. Umiejętności pływackie dzieci doskonaliły także podczas cotygodniowych wyjazdów  na 
basen do Aquaparku „Wesolandia” w Wesołej. W zajęciach uczestniczyło codziennie od 20 do 35 dzieci.  

Gminne Centrum Informacji w Okuniewie przez całe wakacje, od poniedziałku do piątku, w 
godzinach od 8.00-16.00  prowadziło kawiarenkę internetową. 

Dom Kultury w Okuniewie, w lipcu, proponował udział w zajęciach plastycznych, muzycznych, 
siłowni. Natomiast w każdą niedzielę, przy Parafii pw. Św. St. Kostki, odbywały się koncerty 
prezentujące różne gatunki muzyczne w ramach II Cyklu Koncertów Letnich „Okuniewskie Granie”.  

MICHAŁÓW 
Oddział w Michałowie Domu Kultury w Okuniewie w okresie wakacji oferował otwarte zajęcia 

sportowe i klubowe. W 19 sierpnia 2006r. odbył się piknik „Michałów 2006”. 
 
HALINÓW 

Zespół Szkół w Halinowie od 31 lipca do 29 sierpnia 2006 r., od poniedziałku do piątku, w 
godzinach 9.00-16.00 zorganizował zajęcia sportowo-rekreacyjne dla dzieci, zapewniając jednocześnie 
posiłki: śniadanie i obiad. Dzieci brały udział w grach i zabawach sportowych, grach drużynowych, 
rajdach pieszych, wycieczkach krajoznawczych połączonych np. z nazywaniem gatunków drzew, 
oglądaniem albumów z grzybami, pracą plastyczną na temat roślin żyjących w wodzie oraz z szukaniem 
pomników przyrody. Największym zainteresowaniem cieszyły się cotygodniowe wyjazdy na zajęcia na 
basenie w Integracyjnym Centrum Sportu i Rekreacji w Józefowie. Atrakcją ostatniego dnia, po 
zajęciach na basenie, był dla dzieci wyjazd do McDonalda do Wesołej. W zajęciach opisanych powyżej 
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uczestniczyło codziennie od 13 do 27 dzieci szkół podstawowych. Młodzież starsza mogła natomiast 
uczestniczyć w zajęciach sportowych, wycieczkach turystycznych, zajęciach na basenie w drugiej 
połowie sierpnia. 
W Zespole Szkół w Halinowie przez lipiec i sierpień, od poniedziałku do czwartku, w godzinach 17.00-
19.00, działała też „Kawiarenka internetowa”. Cieszyła się dużym powodzeniem, szczególnie chłopców. 
Codziennie korzystało z niej 9-20 osób.  

Także Gminne Centrum Informacji w Halinowie przez całe wakacje, od poniedziałku do soboty, 
w godzinach pracy udostępniało dla wszystkich chętnych kawiarenkę internetową.  

W Domu Kultury w Halinowie, w lipcu, prowadzone były warsztaty plastyczne. Odbyło się 
dziewięć zajęć, w których uczestniczyło łącznie 20 dzieci. Uczestnicy  warsztatów poznawali różne 
techniki plastyczne np. masy solnej, malowania pięcioma palcami, i inne. Dom Kultury w Halinowie, w 
lipcu, oferował także zajęcia rekreacyjne, komputerowe, bilard, siłownię. 

 
Zajęcia zorganizowane podczas akcji Lato 2006 w Gminie Halinów sfinansowane zostały z budżetu 
Gminy Halinów  (tj. z budżetu Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień oraz 

częściowo z budżetów jednostek organizacyjnych gminy prowadzących zajęcia). Organizacja zajęć 
sportowo-rekreacyjnych została wsparta środkami, pozyskanymi przez Gminę Halinów, z budżetu 

Ministerstwa Sportu.  

 

Formy wyjazdowe 

37 dzieci z terenu Gminy wyjechało na zorganizowane formy wypoczynku letniego – kolonie i obozy: 

Łącznie 34 dzieci uczestniczyło w koloniach, których organizatorem była Fundacja PINOKIO działająca 
na terenie naszej gminy. Kolonie odbyły się w Mielnie w dniach 26.06 – 9.07.2006 r. oraz w Małej 
Cichej, koło Poronina, w dniach 7.08-20.08.2006 r.  

Koszt uczestnictwa w wymienionych koloniach dla 15 dzieci został sfinansowany lub dofinansowany z 
budżetu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie. 

Ponadto MOPS w Halinowie we współpracy z PCPR w Mińsku Mazowieckim zapewnił udział trojga 
dzieci w obozie w Rajcu Poduchowym koło Radomia, organizowanym przez Związek Harcerstwa 
Polskiego. 

 
 
 
Sporządziła: 
Joanna Eliza Patoka 
gł. specjalista ds. polityki społecznej 
w Urzędzie Miejskim w Halinowie 
 
 


